
White Tire Graphics: Pound Symbol

Product Code: 54 1010

Price: \$4.25



Short Description

>> [Accessories](#) <<

Our tire graphics will give you that extra finished look to your tires, our symbols and logos are made from the same material lettering kits. There is a minimum order of (4). The TredWear Lettering kits are made of real rubber. Size: 1.8cm W x 3.5cm H (0.7in W x 1.5in H) x 0.1588cm (1/16?) thickness.

Description

>> [ACCESSORIES](#) <<

54-1010 Tire Graphics: Pound

Unit Size:

- Centimetres 1.8^{cm} W x 3.5^{cm} H x 0.1588cm thickness.
- Inches 0.7" W x 1.5" H x 1/16? thickness.

Note:

The item may have a blue or clear protective covering.

Install Guide

Note: Don't install below 18° C (64° F)

We Usually remove the tire before installation. It makes it easier to have gravity working with you. Or you may prefer not to remove your wheel to install your letters. However, to apply your letters always start at the top of the tire, and do half of the tire at a time. This makes it easier to fit the letters to the tire. Rotate the tire by using the jack.

Wash your tires with a strong de-greaser. wipe or let air dry. Now Sand with 80g sandpaper to the area where the letters are going to be placed. Clean the tire several times with acetone till you don't see any black residue on your cloth. (All tire paint, wax, and dressings has to be removed). let dry for 2 to 4 min, then clean with the 99% Isopropyl alcohol or you can use 90% rubbing alcohol. Before installing, bath the letters in the alcohol, pat with a clean cloth and let air dry. now you are ready to install. The 20g bottle of adhesive will normally do up to three vehicles, place a thin coat of adhesive on each letter, spread the adhesive around making sure all corners are covered. so when you place the letter on the tire you'll have a small bead of adhesive around the outside edge of the letter. if you don't have a bead of glue around the letter that's fine. You don't want a larger amount of glue around your letter, too much glue can cause the adhesive not to bond properly.



PDF Download

Guide d'installation

Note: Ne pas installer en dessous de 18° C (64° F)

Nous enlevons normalement la roue avant l'installation. C'est ainsi plus facile de travailler avec la gravité de votre côté. Il est aussi possible de les installer en place, mais l'installation est plus difficile. Dans tous les cas, pour appliquer vos lettres, vous devez toujours débiter au haut de votre pneu, et ainsi coller la moitié d'un pneu à la fois. C'est ainsi plus facile d'agencer les lettres au pneu.

Nettoyez votre pneu à l'aide d'un puissant dégraissant, nettoyez ou laissez sécher. À l'aide d'un papier sabler Grade 80., sablez la région que vous avez préalablement choisie pour apposer vos lettres. Nettoyez le pneu plusieurs fois si nécessaire avec de l'Acétone jusqu'à temps qu'il n'y ait plus aucun résidu noir sur votre serviette. (Armor all et autre brillant à pneu doit être complètement enlevé) Laissez sécher de 2 à 4 minutes, ensuite nettoyez avec de l'alcool 99% Isopropyl ou vous pouvez aussi utiliser de l'alcool 90%. Avant l'installation nettoyez les lettres de chaque côté et laissez sécher.

La bouteille de colle adhesive 20g va normalement faire de 1 a 3 véhicule.. Placez seulement une fine couche d'adhésif sur l'endos de chaque lettres. Étandre l'adhesif jusqu'aux extrémitées afin de couvrir toute la lettre. Ne pas laisser la colle dépasser la lettre , cela indique que vous avez appliquer trop de colle, ce qui peut créer l'effet contraire.



PDF Télécharger